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 Na temelju članka 44. i 48. Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi 

(NN broj 33/01, 60/01-vjerodostojno tumačenje, 129/05, 109/07, 125/08, 36/09, 150/11, 144/12 

i 19/13-pročišćeni tekst, 137/15, 123/17 i 98/19) i članka 48. Statuta Općine Kaptol („Službeni 

glasnik Općine Kaptol“ broj 02/21 i 06/22), općinski načelnik Općine Kaptol podnosi slijedeće 

 

I Z V J E Š Ć E 

o radu za period od 01. 01. 2023.  do 30. 06. 2023. godine 

 

 

 Sukladno odredbama Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi i odredbama 

Statuta Općine Kaptol podnosim Izvješće o radu za period od 01.01.2023. do 30.06.2023. godine.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

 U  promatranom razdoblju, kao i do sada, značajan dio poslova obavljao sam sa 

administrativne strane, tako da sam što raznih zaključaka i odluka općinskog načelnika, donio 

ukupno 81 akta, te napisao  desetke raznih dopisa, otpisa rješenja i odobrenja. 

 Kao primjer navest ću da sam u promatranom vremenu izdao 70 Odobrenja za korištenje 

kombi vozila našim udrugama te da je gđa Kristinka Ciganović zaprimila isto  toliko zahtjeva 

za korištenje vozila, a komunalni redar, gosp. Damir Matešić, izdao isto toliko Reversa za 

korištenje vozila. 

 Obzirom da  u općini nemamo stručnu službu koja priprema prijedloge akata, sve 

prijedloge za sjednice općinskog vijeća, a kojih je u promatranom razdoblju bilo tri, pripremio 

sam osobno ili uz pomoć JUO, odnosno gđe. Brankice Ilinović, Više stručne suradnice za  

računovodstvo i financije, vezano za akte koji se tiču proračuna, proračunskog izvještavanja,  

odnosno financija.  

 Za sve sjednice pripremili smo ukupno 28 raznih akta, odluka, zaključaka, pravilnika, 

planova i dr.. 

 Značaja dio poslova su poslovi javne nabave, kao i nabava male vrijednosti, koju sam 

kao odgovorna osoba naručitelja, koordinirao i dogovarao sa pročelnikom, gosp. Josipom 

Soudekom, koji je ovlaštena osoba za provedbu postupka javne nabave,  kao i imenovanim 

povjerenstvima u pojedinim postupcima, a tijekom promatranog razdoblja provedene  su dvije 

javne nabave koje su objavljene u EOJN-e, sedam  jednostavnih nabava preko elektronskog 

oglasnika jednostavne nabave, te izdali  ukupno 112 narudžbenice za ostale  nabave.. 

Kako se rad administracije sve više usložnjava značajan dio vremena provodimo u 

administriranju, javljanju na razne natječaje i desetke raznih odgovora na upite državne 

administracije. Ovdje moram spomenuti da sam puno vremena potrošio na pripremu natječaja 

za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu RH na području Općine Kaptol, tako da smo 

nakon mjeseci konzultacija, izmjena i ispravaka, temeljem promjene određenih pravilnika tek  

u mjesecu listopadu dobili suglasnost na prijedlog Odluke. 



                     

 Veliki dio vremena potrošen je na koordinaciju i provedbu projekata koje smo provodili, 

a tiču se izgradnje i održavanja komunalne infrastrukture od sanacije nerazvrstanih cesta, 

prenamjeni prostora za dječji vrtić. 

Svakako najveći projekti koji smo provodili tijekom  prve polovice ove  godine, odnosno 

u   promatranom razdoblju,  je prenamjena prostora područne škole za dječji vrtić, gdje smo 

kroz NPOO dobili preko Ministarstva znanosti i obrazovanja 95.00,00 EUR, zatim od Agencije 

za stambeno zbrinjavanje (koja je ukinuta) 40.00,00 EUR, slijedeći projekat je obnova 

društvenog doma u naselju Alilovci povodom 50 godina DVD-a Alilovci u ukupnom iznosu od 

74.000,00 EUR, od čega smo 29.000,00 EUR dobili od Ministarstva regionalnog razvoja i 

fondova EU, iz Programa PRLZ. Svakako jedan od većih projekata je  izgradnja III. faze 

gospodarske zone Novi Bešinci, ukupne vrijednosti 170.00,00 EUR-a, od čega smo iz 

Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU, Program razvoja brdsko planinskih područja, 

dobili 70.000,00 EUR. Moramo svakako napomenuti da smo u promatranom razdoblju, 

temeljem natječaja, dobili 29.000,00 EUR-a od Središnjeg ureda za demografiju i mlade za 

pomoć u radu dječjeg vrtića, a na osnovu čega smo sve roditelje oslobodili plaćanja usluga 

dječjeg vrtića za mjesec lipanj. 

Kako je ova godina, poglavito proljeće, bilo izrazito kišovito, veliki problem nam se 

pojavio sa održavanjem komunalne urednosti, tako da smo imali velikih problema sa košnjom 

trave, tako da smo u nekoliko navrata tražili radnika za zapošljavanje na određeno vrijeme, jer 

nitko se nije javljao na objavljene natječaje, a od javnih radova dobili smo samo jednu (žensku) 

osobu. 

 Naravno uz sve navedeno moram spomenuti da smo uz sve navedene poslove  značajan 

dio vremena potrošili na organizaciju manifestacija čiji su nositelji udruge, aopćina je glavni 

logističar do manifestacija koje organizira općina, gdje svakako moram spomenuti naš festival 

„Zlatni glas zlatne doline“, koji se organizira u sklopu trodnevne manifestacije „Tambura za 

dušu“, zatim Dane općine Kaptol u okviru kojih se održava nekoliko manifestacija, gdje je 

svakako najznačajnija „Halštatski dani“ i mnoga druga sportska i kulturna događanja. 

 Kako sam  izravni predstavnik izvršne vlasti morao sam voditi računa o funkcioniranju 

cjelokupnog  društvenog života stanovnika općine od kulture, sporta do zaštite i spašavanja.     

 Od ostalih aktivnosti moramo ovdje spomenuti da sam kao član skupštine Tekije d.o.o. 

i Komunalca Požega d.o.o., kao i svake godine, sudjelovao na dvije  sjednica, svakog društva 

pojedinačno.  

 Poštovani, u ovom kratkom izvješću, koje se  značajnim dijelom poklapa sa svima do 

sada podnesenim izvješćima,  prikazao sam glavni dio svojih aktivnosti i aktivnosti općinske 

uprave, koje sam provodio zajedno sa suradnicima, no moram reći da je tu bilo i niz drugih 

poslova od protokolarnih obveza do raznih pribivanja na sjednicama koordinacije 

gradonačelnika i načelnika na razini županije. 

 Na kraju moramo spomenuti da je i ovo promatrano razdoblje  obilježio rat u Ukrajini, 

koji je prouzročio velike poremećaje tržišta, kako energenata tako i drugih proizvoda, čija je 

posljedica, unatoč značajnom gospodarskom rastu, velika inflacija, koja  značajno utječe na 

standard naših sugrađana. 

 

 

Općinski načelnik: 

          Mile Pavičić, ing., v. r. 

 

 
 


